
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXXII/2017 

z XXXII sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 17 lipca 2017 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 16:00. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 

 radnych . 

( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

Obrady prowadził - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego - Krzysztof Widźgowski 

- Skarbnik Miasta                                     - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji 

  i Mienia Komunalnego                            - Damian Artuszewski 

- Zastępca Komendanta Straży Miejskiej – Piotr Wysocki 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego              -  Dariusz Sobaszkiewicz, Katarzyna Markowska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

     na 2017 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

     na 2017 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji celowej    
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      samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na pokrycie      

      części kosztów konserwacji rzeki Groblica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji celowej  

      Gminie Grodziczno na organizację dożynek powiatowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków  

      stanowiących dochody budżetu Gminy Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat w trybie  

      bezprzetargowym nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy  

      Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członka stałej komisji Rady Miejskiej w Nowym  

      Mieście Lubawskim. 

15. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

16. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski dokonał otwarcia XXXII sesji 

Rady Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że jest odpowiednie quorum do 

odbycia posiedzenia, a więc obrady są prawomocne.                                   

Ad. pkt 2 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski na sekretarza obrad 

zaproponował radnego Rafała Boguckiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada 

Miejska przy 12 głosach „za” i 1 wstrzymującym w obecności 13 radnych  wybrała radnego – 

Rafała Boguckiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski przedstawił porządek obrad 

XXXII sesji Rady Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  
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Radny – Krzysztof Hoppe  

-W ramach rewitalizacji Rynku konsultowany był projekt z pracownią urbanistyczną. Za jakiś 

czas będzie poddany do konsultacji. Jaka będzie forma tej konsultacji? 

- Jeśli chodzi  o sprawozdanie, to na poprzedniej sesji nie chciałem tego poruszać, ale obecnie 

chciałbym się dowiedzieć o szczegóły deklaracji  zakupu mieszkań. O ile sobie przypominam 

na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Komisja wypowiedziała się negatywnie co 

do zakupu mieszkań przy ul. Żwirki Wigury ze względu na to, że nie posiadaliśmy żadnej 

wiedzy co do kubatury, co do parametrów technicznych tych mieszkań w ogóle. Wiem, że 

pieniądze były w budżecie, budżet był przyjęty, ale zgody żadnej komisji tak naprawdę to nie 

było. Powinniśmy do tej dyskusji wrócić. Tak naprawdę nie wiemy nic na ten temat. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

-Jeśli chodzi o konsultacje mieliśmy spotkanie z mieszkańcami zorganizowane, dużo osób 

było na sali, umówiliśmy się w ten sposób, że odbędą się w momencie kiedy będzie 

koncepcja, nie dokumentacja. Dopiero wtedy przystąpimy do wykonania dokumentacji. W 

momencie kiedy będzie koncepcja gotowa wtedy odbędzie się ponownie spotkanie, będzie to 

podane do publicznej wiadomości , tak jak poprzednio. Podejrzewam, że zwłaszcza 

mieszkańcy Rynku czy prowadzący działalność gospodarczą będą zainteresowani. 

- Co do szczegółów zakupu mieszkań, nie jest to związane  z dzisiejszym sprawozdaniem i 

też nie mam materiałów na ten temat. Na Komisji Rozwoju Gospodarczego możemy wrócić 

do tego i przestawię. To oczywiście nie jest tak, bo Komisja dwukrotnie w tej sprawie się 

zbierała, są z tego protokoły, ale my do tego wrócimy  na kolejnym posiedzeniu Komisji.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 5 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radna – Zofia Wilbrandt 

- zanieczyszczenia rzeki Groblica, która w ostatnim czasie była bardzo zachwaszczona, a po 

obcięciu zielsko wpadło do rzeki. Ponadto do rzeki niektórzy mieszkańcy wrzucają śmieci.  

Radny – Krzysztof Hoppe 

-  rozważenia zmiany opcji oświetlenia ulicznego czasowego, które nie odpowiada 

potrzebom, na wersję zmierzchową z uwagi na to, że na terenie miasta oświetlenie zapala się 

zbyt późno między godz. 20:30 a 21:00 i jest ciemno. Dotyczy to zwłaszcza ul. 

Grunwaldzkiej, gdzie przechodnie wchodzą na pasy pomiędzy samochodami.  
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Radny – Mieczysław Kubacki 

- zapytał jak daleko posunięte są prace dotyczące budowy obwodnicy miasta, czy została 

podpisana umowa. 

Ad. pkt 6 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/205/2017 – stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt 7 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Zofia Wilbrandt 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na 2017 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/206/2017 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/207/2017 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Zofia Wilbrandt 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na 2017 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/208/2017 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji 
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celowej  samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na pokrycie      

części kosztów konserwacji rzeki Groblica. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/209/2017 – stanowi zał. nr  7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji 

celowej Gminie Grodziczno na organizację dożynek powiatowych. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/210/2017 – stanowi zał. nr  8 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym 

podatków  stanowiących dochody budżetu Gminy Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/211/2017 – stanowi zał. nr  9 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat w trybie  

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy  

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/212/2017 – stanowi zał. nr  10 do protokołu. 

Ad. pkt. 14 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania członka stałej komisji Rady Miejskiej w 

Nowym  Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXII/213/2017 – stanowi zał. nr  11 do protokołu. 

Ad. pkt 15 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielili: 

 Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- Józef Blank : 

- w sprawie rzeki Groblica wystosuję pismo do Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w 

Olsztynie, który zajmuje się konserwacją, odnośnie zgłoszonych uwag. Do tej pory nie 
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mieliśmy sygnału, żeby coś było nie tak z Groblicą, ale zwrócę uwagę, aby roboty 

konserwacyjne przeprowadzali staranniej, 

- we wtorek byłem w Olsztynie. Rozmawiałem z dyrektorem Nicewiczem. Trwa w tej chwili 

ocena ofert, które zostały  zgłoszone do przetargu. Tak jak już kiedyś informowałem jest 5 

ofert, które opiewają na rażąco niską cenę w stosunku do kosztorysu inwestorskiego. W 

związku z tym te oceny są w pierwszej kolejności dokonywane. Oczywiście są zadawane 

pytania i odpowiedzi. Natomiast według dyrektora Nicewicza jeszcze w tym roku powinna 

podpisana umowa z wykonawcą obwodnicy. Wiosną powinny ruszyć roboty. Na obecną 

chwilę tyle mogłem uzyskać informacji. Natomiast nie ma żadnego zagrożenia. Te środki są 

zabezpieczone. Procedura przetargowa jest już bardzo zaawansowana. Jest tylko kwestia 

wyboru najniższej ceny, ale jednocześnie oferty zgodnej ze specyfikacją istotnych warunków 

zamówienia inwestora. 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia Komunalnego - Damian Artuszewski 

- oświetlenie na terenie miasta. Większość oświetlenia jest zarządzana przez spółkę Energa 

Oświetlenie i w przypadku tego oświetlenia jest zastosowany zautomatyzowany system 

sterowania oświetleniem w oparciu o zegar astronomiczny. Zegar obliczeniowo wyznacza 

godzinę zachodu i wschodu słońca i w stosunku do tych godzin są te lampy włączane i 

wyłączane. Są możliwości opóźnienia i przyśpieszenia tego czasu. Na to mają wpływ warunki  

w danym dniu. Jeśli odwrócimy sytuację to oświetlenie będzie włączało się za szybko. Można 

zastanowić się nad zmianą sterowania. Trzeba zakupić nowe sterowanie. Są pojedyncze ulice, 

które mają inne sterowanie i tam inaczej funkcjonuje. 

Radny – Andrzej Nadolski 

Zapytał jaki jest stan przygotowania do remontu stadionu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- Józef Blank  

- złożyliśmy wnioski na dofinansowanie I etapu. Złożyliśmy dwa wnioski w odstępstwie 

dwóch miesięcy. Pierwszy wniosek został rozpatrzony pozytywnie, uzyskaliśmy 

dofinansowanie. Czekamy na rozstrzygnięcie części lekkoatletycznej, żeby ogłosić jeden 

przetarg w jednej specyfikacji do przeprowadzenia remontu. Nie będę mówił o szczegółach, 

które wynikają z różnych spojrzeń na ten temat. Natomiast środki mamy zabezpieczone w 

budżecie na udział własny. Niebawem zostanie ogłoszony przetarg. 

Radny- Krzysztof Hoppe 

Zapytał czy zmiana dyrekcji MOSiR nie przyczyni się do zmiany spojrzenia na zakres prac. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- Józef Blank  

Właścicielem obiektu jest miasto, a MOSIR jest tylko zarządcą. 
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Ad. pkt 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – 

Wojciech Kłosowski zamknął obrady XXXII sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                       Wiceprzewodniczący Rady                

Rafał Bogucki                                                                              Wojciech Kłosowski                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

                                    

 

 

 

 

 

 

 

 


